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      79   גיליון מספר
 

 

10.1.19 
 

 טון -חרוב

 השבועון שנותן את הטון

 

 ..... אז מה היה לנו
 
 

 -למרות מזג האוויר המאד סוער הגיעו כ .אסיפת אג"מהתקיימה ביום ראשון  –  אסיפת אג"מ  •
מכבד בו הובעו דעות לכאן , התקיים דיון ותקציב האגודה חברים לדון בנושא תשלומי הקהילה 80

לפיכך ימשיך המצב הקיים  ,הרכב תשלומי הקהילהלא התקבלה הצעת הועד לשינוי ובסופו  ולכאן
 אושר ברוב קולות.תקציב האג"מ לבית. ₪  480של תשלום 

 
יחויבו הוצאות  .תכנת הקרלוגמול  במקוםמול תוכנת הרכב בחיובים מאחר ועברנו לעבוד  –רכב  •

דבר זה פותר את  ,ואין צורך להוציא חשבוניות לבני הקיבוץ הרכב בתקציבים האישיים בלבד
 .ילדיהםיחויבו בגין הוצאות הרכב של   אין תקציב שלילדיהם ם, הוריסיפור המע"מ לבני הקיבוץ

 
והינה פרויקט  16:00ן המשחקייה פועלת בימי חמישי בשעה /להזכירכם  - עדכונים מהמשחקייה •

 !!!תודה רבה לכל תורמי המשחקים, יש המון ולא נצטרך עוד .התנדבותי קהילתי
 

  .מספריים לילדים ועוד נשמח לציוד לפינת היצירה: צבעים, חוברות צביעה, מדבקות, דבק,
הזדמנות להודות לאורנית שלקחה חלק ניכר בפתיחת המשחקייה, בסבלנות ואהבה רבה וכעת 

אי לכך דרושים מתנדבים לפתיחת וסגירת המקום, מדובר בהתנדבות חד פעמית נפרדת מאתנו, 
 .לכל אחד/ת, שכן המשחקייה מיועדת רק לעונת החורף, כמובן בגיבוי צוות היוזמות

מחכות לשמוע .בנוסף מזמינות את חברי הקהילה, להעביר פעילות מתאימה לילדי הגיל הרך
 .הושעיה, נופר גבריאלי ושירלי קמינגס אור מלאכי, דוראל-צוות המשחקייה  ן/מכם
 

חדר  /תתקיים אסיפת אגש"ח בנושא כשרות במטבח  17.1 -ההבא ביום חמישי  – אסיפת אגש"ח •
שושי הגישו מועמדות: סטיב אבל, מני אלוש,  .עד האגש"חוושני מקומות בהאוכל, ובחירות ל

-9:00בין  האסיפה וביום שישי לאחר מכןיוסף, עירית דורון וניק לוי. ההצבעה תהיה בקלפי בסוף 
 כולם מוזמנים לבוא להצביע ולהשפיע... ,11:00-ל
 

דים יבעלי תפק יחד עםהנהגות השתתפנו יורם ואני בכנס בימים שני שלישי ורביעי  –כנס הנהגות  •
מספרים עד עופר שלח ו תמר זנדברג, אבי גבאיאת ציפי ליבני, כחלון,  שמענו .קיבוצים 225 -מ

 בעבודה)או זיכרונות טובים יש להם מביקור בקיבוץ ואיזה  כמה הם אוהבים אותנו הקיבוצים
פחות נעים  בעונת הבחירות,זה נעים כשמתחנפים אליך פעם  (.... במוסך של גן שמואל כמו כחלון

סיפרה לנו כמה אנחנו )לזכותה של ציפי יאמר שהיא לא שיום אחרי שוכחים שבכלל אתה קיים...
. אלא ישר התחילה עם התכל'ס( ,נחמדים למרות שאני חושבת שיש לה זיכרונות טובים מהכפר

היה כנס מעניין מאד אשר דן בסוגיות אשר  ,מעבר להופעות של פוליטיקאים מעת לעת ,ככלל
קליטת בנים, נושאים הנוגעים לצמיחה דמוגרפית, דיונים בהשתתפתי באני  .מטרידות גם אותנו
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. יצאתי עם כמה וכו' ע בקיבוץוהתמודדות עם תקשורת כאשר קורה איר ,קיבוץ לאן-הרחבה 
 עם נדיבות..." עושים"קליטה בתובנה אחת הייתי רוצה לשתף אתכם לעבודה, תובנות וכלים 

 נקודה למחשבה....
 

חברי ועד האגש"ח, ועד האג"מ ורכזי ענפים ישתתפו בקורס דירקטורים  – קורס דירקטורים •
 שיעזרו להם במילוי תפקידם.יקבלו כלים בקורס זה החברים  .שנפתח בכפר

 
תתקיימנה נטיעות בשכונת  13:00בשעה  25.1 -האנא רישמו ביומנים ביום שישי  –ט"ו בשבט  •

 החורש. 
 

יומיים מרוכזים כלל מפעליים לסיכום ופתיחת שנה, ביום הראשון מצגות ראשי   -במפעלבבועה  •
החטיבות ובשני סדנא נהדרת בנושא תקשורת בהנחיית דפנה אלקבץ שבטעימה חיברה אותנו אל 
מעגל השיח עם מה שלא עובד לנו ומה עושים עם זה, מה עובד לנו ומה אנו לוקחים אתנו להמשך. 

יכל הלם באופקים בליווי טכנאי מצרפת, ההתקנה נגמרה בשטיפת בשוק המקומי התקנה של מ
הרכב של גוזלן ולא עם מים...בשיווק ביקור חפוז של אורחים מהולנד וגם לנו יש 'הודעה דרמטית' 

 כבוד! – CE -קיבלנו את האישור הרשמי של תקן ה –הר הבית בידנו  -
 

 היטב דרושה תבונה...כדי לדבר היטב דרושה השראה, כדי להקשיב      

 אנדרה ז'יד                                                                                                                    

 

  סופ"ש נאה צפוי, מה שאומר שאזורנו יהיה פקוק        

 

 מזרחיות עזות.....רוחות כתוב  שאני קיבלתיבתחזית             

 
 

 

 

 

 שבת שמחה                                              
           
 נעה.         


